
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

16.12.2021                                          м. Черкаси                                          № 12 
  

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 
 

Всього членів комісії   - 7 

На засіданні присутні   - 5  
 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови комісії – Коваленко О. А. 

секретар комісії – Олененко О. В. 

члени комісії: Братаніч В. А., Грабовський М. Ю., Кравцова Н. О. 

 

ВІДСУТНІ: голова комісії – Вусик В. М., Чен В. Є.-Х. 

 

Присутні запрошені: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту фінансів 

Черкаської облдержадміністрації 

Нелезенко  

Ніна Петрівна 

- заступник начальника управління, начальник 

відділу з питань оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних громад 

області виконавчого апарату обласної ради 

Пивак 

Дмитро Володимирович 

- начальник управління економічного розвитку 

Департаменту регіонального розвитку 

Черкаської облдержадміністрації 

 

У засіданні взяв участь заступник голови обласної ради 

Доманський В. М. 

 

Порядок денний: 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2022 рік 
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Доповідає: 

Пивак 

Дмитро 

Володимирович 

- начальник управління економічного 

розвитку Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської облдержадміністрації 

2. Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік  

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів Черкаської облдержадміністрації 

3. Про передачу майна комунальної власності 

Доповідає: 

Нелезенко  

Ніна Петрівна 

- заступник начальника управління, 

начальник відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого 

апарату обласної ради 

4. Про визнання таким, що втратив чинність, Статуту комунальної 

установи Черкаської обласної ради «Черкаський обласний центр фізичного 

здоров'я населення «Спорт для всіх» 

Доповідає: 

Нелезенко  

Ніна Петрівна 

- заступник начальника управління, 

начальник відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого 

апарату обласної ради 

5. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки 

Доповідає: 

Нелезенко  

Ніна Петрівна 

- заступник начальника управління, 

начальник відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого 

апарату обласної ради 

6. Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради у 2022 році 

Доповідає: 

Нелезенко  

Ніна Петрівна 

- заступник начальника управління, 

начальник відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого 

апарату обласної ради 
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1. СЛУХАЛИ: 

Пивака Д. В., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення «Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2022 

рік». 

Доповідач повідомив, що Програма економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2022 рік (далі – Програма), розроблена Черкаською 

обласною державною адміністрацією відповідно до Закону України «Про 

державне прогнозування та розроблення програм економічного і соціального 

розвитку України», а також постанови Кабінету Міністрів. 

Основними напрямками Програми є: 

1) конкурентоспроможна економіка регіону; 

2) ефективність публічного управління; 

3) якість життя. 

Створення конкурентоспроможної економіки регіону передбачає 

залучення інвестицій та розвиток міжнародного співробітництва. В рамках 

цього напрямку заплановано проведення 10 зустрічей з потенційними 

інвесторами; проведення навчань для територіальних громад і для бізнесу 

щодо залучення інвестицій та здійснення експортної діяльності; промоція 

інвестиційного та експортного потенціалу – проведення міжнародного 

форуму, оновлення каталогу «Greenfields & brownfields Черкаської області» з 

переліком вільних земельних ділянок та вільних приміщень, які можна 

запропонувати інвестору; удосконалення каталогу експортера «Buy from 

Cherkasy region». 

У сфері розвитку агропромислового розвитку та земельних відносин 

заплановано створення 5 сільськогосподарських кооперативів та сімейних 

фермерських господарств, зариблення рибогосподарських водойм. 

Планується організація зустрічей з представниками малого та 

середнього підприємництва задля роз’яснень нововведень у законодавстві, 

проведення щорічного економічного форуму Open.biz, створення Центру 

розвитку креативної економіки Черкащини, промоція туристичного 

потенціалу області. 

Щодо транспортної інфраструктури – запланований ремонт більше 

70 км автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 

обстеження технічного стану 4380 км автомобільних доріг, ліквідація майже 

70 тис. м2 ямковості, нанесення 140 км дорожньої розмітки та майже 560 м2 

пішохідних переходів, встановлення більше 130 дорожніх знаків. 

Програмою заплановано створення 10 опорних шкіл на базі 

функціонуючих закладів загальної середньої освіти; реалізація проєкту «Дітям 

Черкащини – якісне, безпечне харчування». Додатково планується відкрити 30 

класів з інклюзією та 10 інклюзивних груп у закладах дошкільної освіти. 

Передбачається подальше проведення щеплення проти гострої 

респіраторної хвороби COVID-19. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 1). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Коваленко О. А. поцікавився, чи закладені в Програмі кошти на ремонт 

доріг. 

Пивак Д. В. повідомив, перелік доріг ще формується, сума, необхідна 

для проведення ремонтних робіт ще не доведена Облавтодором. Виходячи з 

наявного фінансового ресурсу можливо провести ремонт більше 70 км. 

автомобільних доріг. 

Кравцова Н. О., Коваленко О. А. зазначили, що частина доріг, на яких 

планується проводити ремонтні роботи у 2022 році, не є пріоритетними. 

Олененко О. В. запропонував провести спільне засідання з головами 

територіальних громад та депутатами обласної ради і розробити 5-річний 

план-графік проведення ремонту автомобільних доріг. Попросив роз’яснити, 

як планується провести 10 зустрічей з потенційними інвесторами. Скільки 

інвесторів звернулися за 2021 рік для того, щоб вкласти кошти в розвиток 

Черкаської області, і які це проєкти. 

Пивак Д. В. навів приклад активної роботи підприємства «APTIV». 

В обговоренні взяли участь Грабовський М. Ю., Кравцова Н. О. 

Олененко О. В. повідомив про існування потенційного інвестора в галузі 

будівництва сміттєпереробного заводу. Висловив думку про недостатню 

активність з боку обласної державної адміністрації щодо залучення такого 

інвестора до роботи в області. Акцентував увагу на відсутності відповіді щодо 

кількості залучених інвестицій в рамках реалізації Програми у 2021 році. 

Члени комісії поцікавились, як визначаються населені пункти, в яких 

створюються опорні школи. Пивак Д. В., Олененко О. В. пояснили, що такий 

вибір, в першу чергу, зумовлений складом територіальної громади за 

поданням Управління освіти і науки.  

Депутати зазначили, що підготовлений проєкт рішення потребує 

доопрацювання й уточнення. 

Кравцова Н. О. поцікавилась, які наслідки матиме неприйняття 

Програми для бюджету Черкаської області на 2022 рік. 

Митюк Т. С. повідомила, що згідно з Бюджетним кодексом показники 

бюджету мають узгоджуватись із затвердженням Програми економічного і 

соціального розвитку. Це вимога законодавства. Неприйняття Програми 

вплине на отримання субвенції місцевими бюджетами, отримання коштів 

депутатами для надання матеріальної допомоги населенню тощо. 

В обговоренні взяв участь Доманський В. М. 

Олененко О. В. запропонував Департаменту регіонального розвитку 

визначити коло відповідальних за залучення інвестицій осіб, розробити 

програму залучення інвестицій, змінити принципи їх залучення. Щомісяця 

збирати голів територіальних громад задля вивчення питань щодо проведення 

ремонту автомобільних доріг, відкриття опорних шкіл. 

Доманський В. М. зазначив, що потрібно також підготувати 

інвестиційний паспорт області. 
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ВИРІШИЛИ: 

доручити Департаменту регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації підготувати інформацію стосовно: 

 інвестиційного паспорту Черкаської області;  

 запланованого відкриття опорних шкіл; 

 переліку автомобільних доріг, які планується відремонтувати; 

 пропозицій щодо проведення зустрічей із головами територіальних 

громад задля спільного вивчення проблемних питань.  

Зазначена інформація буде розглянута постійною комісією під час 

продовження розгляду проєкту рішення «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік» до початку пленарного 

засідання обласної ради.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т. С., яка повідомила членам комісії, що згідно з проєктом 

рішення «Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік» обсяг доходів 

обласного бюджету на 2022 рік прогнозується в сумі 3 152 509,5 тис. грн, з них 

власні доходи загального фонду – 1 537 551 тис. грн, спеціального – 161 365,5 

тис. грн. Основним джерелом надходжень до обласного бюджету є податок на 

доходи фізичних осіб.  

Доповідач поінформувала, що на виконання Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2022-2024 роки передбачено видатки в сумі 8 000,0 

тис. грн: Управлінню по експлуатації Будинку Рад і об’єктів обласної 

комунальної власності – 6 000,0 тис. грн, «АТП Черкаської обласної ради» – 

2 000,0 тис. грн. Департаменту інфраструктури та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації передбачені 

видатки у сумі 3 885,0 тис. грн на фінансування Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2022-2024 роки для фінансової підтримки КП 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» (на оплату праці працівників 

підприємства). 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проєкт рішення «Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2022 рік». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 12/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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3. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

«Про передачу майна комунальної власності» передбачається передача з 

балансу комунального некомерційного підприємства «Обласний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної 

ради» на баланс комунального некомерційного підприємства «Черкаська 

обласна дитяча лікарня Черкаської обласної ради» автомобіля. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 4). 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання дозволу на передачу з балансу комунального 

некомерційного підприємства «Обласний центр екстреної медичної допомоги 

та медицини катастроф Черкаської обласної ради» на баланс комунального 

некомерційного підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської 

обласної ради» автомобіля, а також проєкт рішення «Про передачу майна 

комунальної власності». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 12/2 додається до протоколу (додаток 5). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

4. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

визнання таким, що втратив чинність, Статуту комунальної установи 

Черкаської обласної ради «Черкаський обласний центр фізичного здоров'я 

населення «Спорт для всіх». 

Доповідач повідомила, що наразі виникла ситуації, коли для установи 

одночасно є діючими два установчих документи: Статут та Положення. 

З метою приведення нормативних актів Черкаської обласної ради у 

відповідність з вимогами чинного законодавства проєктом рішення 

передбачається Статут комунальної установи Черкаської обласної ради 

«Черкаський обласний центр фізичного здоров'я населення «Спорт для всіх» 

визнання таким, що втратив чинність. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 6). 
 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про визнання таким, що втратив чинність, 

Статуту комунальної установи Черкаської обласної ради «Черкаський 

обласний центр фізичного здоров'я населення «Спорт для всіх» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 12/3 додається до протоколу (додаток 7). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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5. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

«Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки» передбачається затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки, яка перебуває у постійному 

користуванні комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» Черкаської 

обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 8). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо поділу земельної ділянки» та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 12/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення 

«Про регуляторну діяльність Черкаської обласної ради у 2022 році» 

підготовлений відповідно до Закону України «Про засади державної 

регуляторної політики у сфері господарської діяльності». 

Доповідач зазначила, що кожна місцева рада повинна затвердити План з 

підготовки проєктів регуляторних актів. План діяльності Черкаської обласної 

ради з підготовки проєктів регуляторних актів на 2022 рік включає 6 проєктів 

регуляторних актів. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 10). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про регуляторну діяльність Черкаської 

обласної ради у 2022 році» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 12/5 додається до протоколу (додаток 11). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                         О. КОВАЛЕНКО 

 

Секретар постійної комісії                                                       О. ОЛЕНЕНКО 


